
 

 
REFERAT Samrådsmøde 

 Onsdag 22. september 2021 kl. 19.15 i VKI 
 
 
Deltagere: Peter Lindholt, Knud Larsen, Inge Beltoft-Andersen, Ole Værens, Erling Larsen,  
                  Finn Rasmussen, Tage Kragbak, Claus Pedersen, Kai Korsgaard,  
                  Erik Sørensen, Ann Veiby Held. 
 

Afbud:     Jytte Nielsen, Finn Rasmussen, Tage Kragbak, Ann Veiby Held. 
 

Dagsorden 
 
 

1. Præsentation af nyt medlem fra erhvervsforeningen 
Velkommen til nyt medlem af samrådet fra erhvervsforeningen, Claus Pedersen byens 
førende ejendomsmægler og gammel Vodskov dreng.  
 

2. Godkendelse af mødets dagsorden  
Dagsorden godkendt, bortset fra punkt nr. 7 der udsættes til senere. 
 

3. Siden sidst 
Peter har en opsamling fra By- og Landskabsforvaltningen. 
Fakta er solgt .. det vides ikke hvad der skal være der, det samme med Sko og Sko. 
Der er planlagt 2 kæmpestore solcelleparker på i alt ca. 200 Hektar syd for byen … nærmere Bouet og 
på arealer mellem Loftbrovej og Hjørring landevej. 
Det blev oplyst, at der dukker et nyt byggemarked (Norsk ejet) op lige syd for Coolshop ved Bouet. 
Samrådet undrede sig over at man ikke var blevet orienteret om disse projekter … Kaj Korsgaard 
kontakter kommunen desangående … m.h.b. på et snarligt orienteringsmøde. 
Peter Lindholt orienterede om det nye store boligområde planlagt i alt ca. 230 boliger beliggende 
mellem Langbrokrovej og Rundkørsel syd. 
Intet nyt om cykelstier. 
Knud Larsen oplyste omkring projekt Rærup, at man er så småt i gang, der produceres bænke og 
borde, og oprydning pågår stadig. 
De 3 steder i byen, hvor der er vanskelige tilgængeligheds-forhold, op startes overfor kommunen, der 
først skal udarbejde et projekt (der går et årstid med det) … gruppen består af Erik Sørensen, Ole 
Wæhrens og Knud Larsen. 
Nøglen til det offentlige toilet ved indgangen til Hammer Bakker i eksisterende bygning tilhørende 
kriminalforsorgen findes af Peter Lindholdt og Knud Larsen. 
Smart Pavebelægningen der afventes stadig en løsning. Vi er blevet oplyst at det vil koste ca. 200.000 
kr. at fjerne belægning og lægge ny asfalt.  

 
4. Valg- og debatmøde i Vodskov 

Drøftelse og beslutning af program for møderne og tilbagemeldinger. 
Det foreslås, at hver deltager tildeles max 5 min.  
Enhedslisten manglede, men er nu inviteret  
også. Vi skal nok efterspørge politikernes mening om Vodskov ..altså helst lokalt … 
Der afholdes 2 valgmøder 12. oktober og 2. november, det andet møde kunne være mere 
regionalt betonet. Sam-rødder møder kl.18.15 og sætter stole op til mødernes start kl. 19.00. 
Politikere mødetid ½ time før start. Der tilbydes Øl og Vand.   



 
 

5. Nyt boligområde i Vodskov sydvest  
Præsentation drøftelse af mulighederne/ Peter (udstykningen ligger på Basso’s jorde). 
Udstykningen burde måske også indeholde børnehave og vuggestue. Se i øvrigt under punkt 
3 side sidst.                                                                       

6. Planzonemøde og LAK 
Fremstilling og drøftelse/Kai 
Kaj oplyser fra mødet, at det er svært at rekruttere landsbypedeller, at der er regler om 
grøftekantslåning, at der påtænkes arrangeret TEMA møder om kultur, hvor problematikken 
kan være, at nogle arrangører selv skal rejse 50% og andre kun 20%. 

7. Indsatsområder 2021  
Grupperne sætter sig sammen og laver brainstorm omkring emner til året og efterfølgende 
beslutning om valgte emner.  
Dette punkt udsættes til senere! 
 
 

8. Orienteringspunkter 
• Generalforsamling i ROBH den 9. sept. Kl. 1900 i Langholt 

• Nordjyske museer - containeren/Peter (der havde været ca. 250 besøg i containeren) 
 
 
9. Punkter til næstkommende møde/møder (27/10) 

 
 
 

10. Evt.  
Claus Pedersen berørte området omkring Smørblomstvej, hvor der er direkte uklarheder i 
byplanen om blandet bolig/erhverv. F.eks. ligger numrene 20-22 i erhvervsområde og 2-16 i 
byområde. 
 


